
Protokół Nr YII/19

z obrad VII Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego, która odbyła się w dniu 20 września 

2019 roku, wgodz. 900- ll20.

Obradom przewodniczył Zbigniew Jach - Przewodniczący Rady Powiatu Zambrowskiego.

W Sesji uczestniczyło 16 radnych. (lista obecności w załączeniu protokołu)

Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku obrad VII Sesji Rady Powiatu.
3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Powiatu.
4. Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2019 rok;
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2019- 

2026;
c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Zambrowskiego;
d) ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji 
usunięcia pojazdu;

e) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach 
zawodowych;

f) zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Powiat Zambrowski;

g) stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Specjalnego w Długoborzu 
wchodzącego w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. Świętego 
Jana Pawła II w Długoborzu;

h) stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum w Zambrowie wchodzącego 
w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Zambrowie;

i) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Zambrowie 
w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Stanisława Konarskiego w Zambrowie;

j) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego II Liceum 
Ogólnokształcącego w Zambrowie w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące 
w Zambrowie;

k) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego III Liceum 
Ogólnokształcącego w Zambrowie w czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące 
w Zambrowie;

l) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 1 
w Zambrowie w pięcioletnie Technikum Nr 1 w Zambrowie;

m) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 2 
w Zambrowie w pięcioletnie Technikum Nr 2 w Zambrowie;

n) rozpatrzenia petycji w interesie publicznym;
o) rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego;
p) zmiany Statutu Powiatu Zambrowskiego;
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q) zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 
Społecznych.

7. Informacja o wynikach kontroli Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska 
w Białymstoku Delegatura w Łomży.

8. Informacja na temat funkcjonowania Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Zambrowie.

9. Informacja z działań zawartych w Powiatowym Programie Poprawy Życia Społecznego 
i Zawodowego Osób Niepełnosprawnych za 2018 rok.

10. Sprawozdanie z realizacji za rok 2018 Programu profilaktycznego w zakresie 
promowania i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci 
zagrożonych przemocą w rodzinie w powiecie zambrowskim na lata 2013 - 2018.

11. Sprawozdanie z realizacji za rok 2018 Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 
oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2014 - 2020.

12. Sprawozdanie z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
w Powiecie Zambrowskim w 2018 roku.

13. Informacja z działalności Spółki Szpital Powiatowy w Zambrowie Sp. zoo. w 2018.
14. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu wraz z informacją o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2019 roku.
15. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
16. Wnioski i oświadczenia radnych.
17. Sprawy różne.
18. Zakończenie obrad.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia

Obrady VII Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego otworzył Przewodniczący Rady 

Powiatu - Pan Zbigniew Jach, który powitał radnych i zaproszonych gości.

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji bierze udział 15 radnych, co stanowi 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady Powiatu.

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad VII Sesji Rady Powiatu

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad VII Sesji. Poprosił 

o zgłaszanie uwag i wniosków dotyczących porządku obrad.

Wicestarosta p. Jacek Murawski wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku 

obrad pkt. 6r „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 

Zambrowski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków”.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie porządek obrad wraz ze 

zgłoszonym wnioskiem. Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 

15 radnych. (imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Więcej uwag i wniosków dotyczących projektu porządku obrad nie zgłoszono.
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Ad. 3 Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Powiatu

Pan Zbigniew Jach - Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że protokół 
z VI Sesji był wyłożony do wglądu wszystkich radnych.

Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do projektu protokołu.

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

wniosek o przyjęcie przez Radę Powiatu, projektu protokołu z VI sesji Rady Powiatu. 

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami

Informację o pracy Zarządu Powiatu w okresie między Sesjami przedstawił Starosta 

p. Stanisław Władysław Ożlański. (Informacja w załączeniu protokołu)

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach poprosił o zgłaszanie uwag 

i zapytań dotyczących informacji Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu 

między Sesjami.

Pan Edward Lipiński powiedział, że Zarząd Powiatu ustalił, iż zostaną złożone 

wnioski do Funduszu Dróg Samorządowych na 2020 rok o dofinansowanie realizacji 

inwestycji na drogach: ulica Pileckiego w Zambrowie - dwa odcinki drogi, Przeździecko 

Mroczki - Lenarty - granica powiatu, Rutki - Kossaki Falki - Kossaki Nadbielne. Chciałby się 

dowiedzieć dlaczego nie wybrano żadnej inwestycji na Gminie Szumowo oraz ile 

poszczególne samorządy deklarowały dofinansowania na remonty dróg powiatowych 

znajdujących się na terenie ich gmin.

Pan Stanisław Rykaczewski poprosił o udzielenie wyjaśnień dlaczego Zarząd Powiatu 

nie wyraził zgody na utworzenie dodatkowego stanowiska Wicedyrektora w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Zambrowie, a dlaczego wyraził zgodę na utworzenie dodatkowego 

stanowiska Wicedyrektora w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Długoborzu i 

jakie wiążą się z tym koszty. Powiedział, że na posiedzeniu Zarządu omówiono wniosek 

Prezesa Szpitala dotyczący zabezpieczenia w budżecie powiatu na 2020 rok środków w 

wysokości 1.800.000 złotych na rozliczenie i zamknięcie aktualnie realizowanych projektów 

inwestycyjnych i stwierdzono, że powiat nie ma możliwości finansowych aby zabezpieczyć 

środki we wnioskowanej wysokości. Chciałby wiedzieć co to są za projekty oraz jakie podjęto 

działania, aby pozyskać dofinansowanie z samorządów wchodzących w skład Powiatu 

Zambrowskiego. Poinformował, że składał interpelację oraz wniosek o zakup karetki do 
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szpitala, co w jego ocenie jest niezwykle ważne. Jednak do dnia dzisiejszego nic w tym 

kierunku nie zrobiono, a jest to zakup niezbędny do ratowania ludzkiego życia.

Pan Zbigniew Rzepiński - Naczelnik Wydziału RI Starostwa Powiatowego w 

Zambrowie udzielił odpowiedzi radnemu p. Edwardowi Lipińskiemu. Potwierdził, że na 

posiedzeniach Zarządu Powiatu odbywały się dyskusje dotyczące wyboru remontu dróg 

powiatowych w 2020 roku, na które zostaną złożone wnioski o dofinansowanie do Funduszu 

Dróg Samorządowych. Wpłynął wniosek z Gminy Szumowo na przebudowę skrzyżowania 

w miejscowości Srebrna w postaci ronda, jednak na spotkaniu w styczniu Pan Wójt 

poinformował, że nie zamierza dofinansowywać inwestycji powiatowych. Natomiast wybrano 

te inwestycje, gdzie wójtowe deklarowali partycypację w kosztach: Wójt Gminy Rutki - 60%, 

Wójt Gminy Zambrów - 50%.

Pan radny Eugeniusz Kaczyński przybył na obrady rady.

Wicestarosta p. Jacek Murawski poinformował, że Zarząd Powiatu większością 

głosów nie wyraził zgody na powołanie drugiego Wicedyrektora w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Zambrowie, ponieważ w tej chwili jest tam tylko 16 oddziałów. Tym 

bardziej, że obecnie w tej szkole nie ma pierwszego Wicedyrektora, gdyż Pani Joanna 

Gierałtowska odeszła z pracy. Natomiast w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym 

w Długoborzu powstało 29 oddziały, a uczniowie mają różnego rodzaju schorzenia i pomoc 

drugiego Wicedyrektora jest zasadna, na co także zezwalają przepisy prawa. Jeżeli chodzi o 

koszty, to w tej chwili trudno jest na to pytanie odpowiedzieć.

Starosta p. Stanisław Ożlański powiedział, że w budżecie powiatu na 2019 rok nie 

było zabezpieczonych środków na zakup karetek. Natomiast wnioski do budżetu powiatu na 

2020 rok będą rozpatrywane na najbliższych posiedzeniach Zarządu Powiatu.

Pani Dorota Polakowska - Skarbnik Powiatu powiedział, że wpłynął wniosek Pana 

Prezesa Szpitala Powiatowego w Zambrowie o zabezpieczenie środków na potrzeby szpitala 

w granicach 1.800.000 złotych. - było tam między innymi zakup karetki i remont murku przy 

zejściu do piwnicy. Poszła odpowiedź, że przedstawione potrzeby są zasadne, a środki na 

zakup karetki wraz z wyposażeniem zostaną zabezpieczone. Natomiast jeżeli chodzi o inne 

potrzeby to Zarząd Powiatu wróci do tego podczas prac nad projektem budżetu na 2020 rok. 

Ponadto Pan Prezes zadeklarował pozyskanie dodatkowego dofinansowania na ten cel.

Więcej uwag i zapytań dotyczących informacji Przewodniczącego Zarządu o pracy 

Zarządu Powiatu między Sesjami nie zgłoszono.
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Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach poinformował, że w dniu dzisiejszym 

wpłynęło zapytanie Pana Zenona Wójcika, które następnie odczytał. Poprosił o zgłaszanie 

zapytań.

Pan Zbigniew Rzepiński - Naczelnik Wydziału RI Starostwa Powiatowego 

w Zambrowie udzielił odpowiedzi radnemu p. Zenonowi Wójcikowi. Poinformował, że 

ubytki w drodze powiatowej zostaną usunięte, tylko wystąpił tam problem, ponieważ część 

znajduje się poza pasem drogi powiatowej. Stwierdził, że jeszcze dzisiaj dokładnie to 

sprawdzi i wszystkie ubytki zostaną usunięte, ale tylko te znajdujące się w pasie drogowym. 

Natomiast jeżeli chodzi o lustro, to zostanie przeprowadzony przegląd dróg powiatowych 

wspólnie z Komendą Powiatową Policji w Zambrowie w miesiącu październiku odnośnie 

oznakowań drogowych i jeżeli będzie zasadne zamontowanie takiego lustra, to zastanie to 

zrobione.

Pan Stanisław Rykaczewski powiedział, że na sesji w kwietniu zgłaszał wniosek 

odnośnie remontu ogrodzenia przy Zespole szkół Agroprzedsiębiorczości w Zambrowie. 

Chciałby wiedzieć czy coś w tym kierunku zrobiono.

W odpowiedzi Pan Starosta powiedział, że w tej sprawie nie podjęto żadnych 

czynności.

Więcej zapytań nie zgłoszono.

Ad. 6a Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2019 rok

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Zambrowskiego na 2019 rok. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzenia Komisji Finansów. Poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu 

uchwały.

Pan Stanisław Rykaczewski zapytał dlaczego w załączniku inwestycyjnym nie ma

drogi na Gminie Rutki, która otrzymała dofinansowanie w ramach programu rządowego.

Ponadto chciałby wiedzieć dlaczego w procesie inwestycyjnym pomija się Radę Powiatu. Na

część zadań inwestycyjnych zostały ogłoszone przetargi z pominięciem rady. Jako radny

powiatu też chciałby mieć wpływ na to jaka inwestycja będzie realizowana i w jakim

zakresie. Kolejne pytanie dotyczy ulicy Wyszyńskiego w Zambrowie. Czy podczas tej

inwestycji zostaną wykonane prace związane z remontem sieci kanalizacyjnej?
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Stwierdził, że w projekcie uchwały zwiększa się dochody w placówkach oświatowych, ale w 

wyjątkowo zróżnicowany sposób. Chciałby wiedzieć w jaki sposób została podjęta ta decyzja. 

Czy te wysokości wynikały z wniosków złożonych przez dyrektorów i czy wszystkie 

potrzeby zostały uwzględnione.
W odpowiedzi p. Dorota Polakowska - Skarbnik Powiatu powiedziała, że jeżeli 

chodzi o drogę na Gminie Rutki, to będzie ona realizowana w ramach remontu, dlatego nie 

ma jej w złączniku inwestycyjnym. Zwiększenie wydatków na ten cel znajdują się 

w wydatkach bieżących. Jeżeli chodzi o oświatę, to dyrektorzy składali wnioski. Bursa 

Szkolna i Poradnia Prychologiczno- Pedagogiczna tylko na podwyżki pracownicze od 

miesiąca września, natomiast pozostałe jednostki skalkulowały ile im zabraknie na realizację 

zadań oraz podwyżki i przedłożyły wnioski w takiej wysokości. Zarząd Powiatu podjął 

decyzję, ponieważ nie była jeszcze znana kwota subwencji na podwyżki, aby wstrzymać się 

z uwzględnieniem zwiększenia środków w całości, więc te kwoty są takie o jakie 

wnioskowano tylko pomniejszone o środki na podwyżki. Poinformowała, że przedwczoraj 

przyszła informacja z ministerstwa, iż dla Powiatu Zambrowskiego przyznano środki 

w ramach części oświatowej subwencji ogólnej w kwocie 410.484 złotych, natomiast aby 

zabezpieczyć środki na podwyżki potrzebne jest 619.700 złotych.

Pan Stanisław Rykaczewski zapytał czy dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

w Zambrowie złożył wniosek na 57.573 złotych, czy to była inna kwota.

W odpowiedzi p. Dorota Polakowska powiedziała, że dyrektor Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Zambrowie złożył wniosek na ok. 232.000 złotych. Z tego było niecałe 

20.000 złotych na odprawy, które zostały przydzielone z rezerwy celowej uchwałą Zarządu 

Powiatu. Ponadto dyrektor zgłosił, że środki na nauczanie indywidualne w kwocie 69.000 

złotych nie zostaną wykorzystane, więc ta kwota zostanie przesunięta na inne potrzeby 

w jednostce. W związku z powyższym zwiększenie na ZSO w Zambrowie jest takie o jakie 

wnioskowano.

Starosta p. Stanisław Ożlański poinformował, że remont ulicy Wyszyńskiego będzie 

realizowany, jednak w kosztorysie nie uwzględniono sieci kanalizacyjnej, ponieważ będą 

odtworzone znajdujące się tam studzienki, które w tej chwili są pokryte masą bitumiczną.

Pan Stanisław Rykaczewski powiedział, że w związku z realizowanymi przez powiat 

inwestycja na terenie Gminy Rutki, Gminy Kołaki Kościelne i Miasta Zambrów, chciałby 

wiedzieć jakie dofinansowania zadeklarowały poszczególne samorządy.

Pan Zbigniew Rzepiński - Naczelnik Wydziału RI Starostwa Powiatowego 

w Zambrowie poinformował, że Gmina Rutki zadeklarowała 52% dofinansowania, natomiast 
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Wójt Gminy Kołaki Kościelne powiedział, że nie jest w stanie zabezpieczyć żadnych środków 

na ten cel. Jednak część tej drogi przebiega przez Gminę Kołaki Kościelne, a część przez 

Gminę Zambrów i jest to jedna z najgorszych dróg powiatowych, a po zimie może jej już nie 

być. Wójt Gminy Zambrów poinformował, że w tegorocznym budżecie nie ma środków na 

ten cel, jednak jeżeli Rada Gminy go poprze to zostaną one zabezpieczone 

w przyszłorocznym budżecie.

Starosta p. Stanisław Ożlański poinformował, że w miesiącu lipcu odbyło się 

spotkanie z Burmistrzem Miasta Zambrów i Przewodniczącym Rady Miasta, na którym 

zadeklarowano dofinansowanie remontu ulicy Wyszyńskiego w wysokości 800.000 złotych. 

Jednak w sierpniu Pan Burmistrz zmieniła zdanie i powiedział, że dofinansowanie będzie 

w wysokości 500.000 złotych.

Wicestarosta p. Jacek Murawski poinformował, że wspólnie z Panem Starostą 

wybierają się na sesję Rady Miasta, aby przekonać radnych o zasadności remontu tej ulicy. 

Tym bardziej, że znajduje się tam szkoła podstawowa, Klub Sportowy „Olimpia” oraz duże 

osiedle. W związku z powyższym planowane jest także wystąpienie do Spółdzielni 

Mieszkaniowej o partycypowanie w kosztach. Inwestycja jest niezwykle kosztowna, a dużą 

motywacją do jej realizacji jest 60% dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego.

Pan Stanisław Rykaczewski chciałby wiedzieć kiedy planowane jest rozpoczęcie i 

zakończenie tej inwestycji.

Pan Zbigniew Rzepiński - Naczelnik Wydziału RI Starostwa Powiatowego 

w Zambrowie poinformował, że po dzisiejszej sesji Przedsiębiorstwo „Bitum” zostanie 

powiadomione o wygranym przetargu. Umowa zostanie podpisana 25 września 2019 roku, a 

plac budowy zostanie przekazany. Planowane zakończenie inwestycji, to maj 2020 roku.

Więcej wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii. 

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała 

go pozytywnie.
Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały w sprawie

zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2019 rok i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.
(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr VII/45/l 9 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2019

rok została podjęta 15 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”.
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Ad. 6b Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Zambrowskiego na lata 2019-2026

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2019-2026. Poinformował, że była ona 

przedmiotem posiedzenia Komisji Finansów. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała 

go pozytywnie.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2019- 

2026 i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr VII/46/l 9 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zambrowskiego na lata 2019-2026 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6c Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zambrowskiego

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zambrowskiego. 

Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Finansów. Poprosił 

o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Zambrowskiego i poddał go pod głosowanie.
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Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr YII/47/19 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zambrowskiego została podjęta 15 

głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”.

Ad. 6d Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi 
i JeS° przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 
spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości 

kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu. Poinformował, że była 

ona przedmiotem posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa. Poprosił o przedstawienie opinii 

Przewodniczącego Komisji.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia 

pojazdu i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr ¥11/48/19 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z 

drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu została podjęta 14 głosami „za”, 

przy 1 głosie „przeciwnym i 1 głosie „wstrzymującym”.

Ad. 6e Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na 
kwalifikacyjnych kursach zawodowych

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego 
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obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich 

typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych. Poinformował, że była ona 

przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty. Poprosił o przedstawienie opinii 

Przewodniczącego Komisji.
Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.
Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli praktycznej 

nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych i 

poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr VII/49/l 9 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na 

kwalifikacyjnych kursach zawodowych została podjęta 14 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymuj ących”.

Ad. 6f Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Powiat Zambrowski

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wprowadzenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Zambrowski. Poinformował, że była 

ona przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty. Poprosił o przedstawienie opinii 

Przewodniczącego Komisji.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

10



Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Zambrowski i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr VII/50/19 zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Zambrowski została podjęta 13 głosami „za”, przy 3 głosach 

„wstrzymuj ących”.

Ad. 6g Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 
Specjalnego w Długoborzu wchodzącego w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno- 
Wychowawczego im. Świętego Jana Pawła II w Długoborzu

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia 

działalności Gimnazjum Specjalnego w Długoborzu wchodzącego w skład Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. Świętego Jana Pawła II w Długoborzu. 

Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty. Poprosił 

o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Specjalnego w Długoborzu 

wchodzącego w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. Świętego Jana 

Pawła II w Długoborzu i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr VII/51/19 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum

Specjalnego w Długoborzu wchodzącego w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego im. Świętego Jana Pawła II w Długoborzu została podjęta jednogłośnie.
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Ad. 6h Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 
w Zambrowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących 
w Zambrowie

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia 

działalności Gimnazjum w Zambrowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Zambrowie. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia 

Komisji Oświaty. Poprosił o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum w Zambrowie wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Zambrowie i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr YII/52/19 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 

w Zambrowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Zambrowie 

została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6i Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Zambrowie w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. 
Stanisława Konarskiego w Zambrowie

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Zambrowie w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące 

im. Stanisława Konarskiego w Zambrowie. Poinformował, że była ona przedmiotem 

posiedzenia Komisji Oświaty. Poprosił o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 
projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.
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Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Zambrowie w czteroletnie 

I Liceum Ogólnokształcące im. Stanisława Konarskiego w Zambrowie i poddał go pod 

głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr VII/53/19 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Zambrowie w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Stanisława 

Konarskiego w Zambrowie została podjęta 15 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”.

Ad. 6j Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego w Zambrowie w czteroletnie II 
Liceum Ogólnokształcące w Zambrowie

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego w Zambrowie w czteroletnie II 

Liceum Ogólnokształcące w Zambrowie. Poinformował, że była ona przedmiotem 

posiedzenia Komisji Oświaty. Poprosił o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego w 

Zambrowie w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące w Zambrowie i poddał go pod 

głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr YII/54/19 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego

trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego w Zambrowie w czteroletnie II Liceum

Ogólnokształcące w Zambrowie została podjęta jednogłośnie.
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Ad, 6k Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego w Zambrowie w czteroletnie III 
Liceum Ogólnokształcące w Zambrowie

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego w Zambrowie w czteroletnie 

III Liceum Ogólnokształcące w Zambrowie. Poinformował, że była ona przedmiotem 

posiedzenia Komisji Oświaty. Poprosił o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.
Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego III Liceum 

Ogólnokształcącego w Zambrowie w czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące w Zambrowie 

i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr YII/55/19 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego w Zambrowie w czteroletnie III Liceum 

Ogólnokształcące w Zambrowie została podjęta jednogłośnie.

Pani Edyta Marchełska - Groszfełd opuściła salę obrad.

Ad. 61 Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr I w Zambrowie w pięcioletnie Technikum Nr 1 w 
Zambrowie

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 1 w Zambrowie w pięcioletnie Technikum 

Nr 1 w Zambrowie. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty. 

Poprosił o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
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Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 
projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 1 w Zambrowie 

w pięcioletnie Technikum Nr 1 w Zambrowie i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr VII/56/19 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum Nr 1 w Zambrowie w pięcioletnie Technikum Nr 1 w Zambrowie 

została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6m Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 2 w Zambrowie w pięcioletnie Technikum Nr 2 
w Zambrowie

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 2 w Zambrowie w pięcioletnie Technikum 

Nr 2 w Zambrowie. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty. 

Poprosił o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 2 w Zambrowie 

w pięcioletnie Technikum Nr 2 w Zambrowie i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr VII/57/19 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego

czteroletniego Technikum Nr 2 w Zambrowie w pięcioletnie Technikum Nr 2 w Zambrowie

została podjęta jednogłośnie.
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Ad. 6n Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie 

publicznym. Poinformował, że petycja była przedmiotem posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Poprosił o przedstawienie stanowiska Przewodniczącą Komisji.

Pani Agnieszka Gawkowska - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformowała, że komisja zajęła następujące stanowisko:

„Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, na swoim posiedzeniu w dniu 9 września 2019 roku, po 

zapoznaniu się z treścią petycji, stwierdziła, że zgodnie z zasadą praworządności, wyrażoną w 

art. 7 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej, organy władzy publicznej działają na podstawie 

i w granicach prawa. Żaden przepis prawa powszechnie obowiązującego, w szczególności 

art. 4 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, nie upoważnia zarówno 

Rady Powiatu jak i Zarządu Powiatu Zambrowskiego do wprowadzenia w Starostwie 

Powiatowym w Zambrowie Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów. Takiego 

upoważnienia nie posiadają również inne organy.

Wobec powyższego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdziła brak podstaw prawnych do 

uwzględnienia petycji. ”

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji w interesie publicznym i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr VII/58/l9 w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym została 

podjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciwnym”.

Ad. 6o Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu 
wykonawczego

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie organu wykonawczego. Poinformował, że skarga była przedmiotem posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Poprosił o przedstawienie stanowiska Przewodniczącą 

Komisji.
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Pani Agnieszka Gawkowska - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformowała, że komisja zajęła następujące stanowisko:

„ Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po zapoznaniu się ze skargą Pani Anny Melcer z dnia 

22 lipca 2019 roku na działanie organu wykonawczego oraz wyjaśnieniami Pana Stanisława 

Ożłańskiego - Starosty Zambrowskiego uznaje skargę za bezzasadną. ”

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego i poddał go pod 

głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr VII/59/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu 

wykonawczego została podjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”.

Ad. 6p Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Zambrowskiego
Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu 

Zambrowskiego. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia komisji rady. Poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała 

go pozytywnie.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 

nie zgłosiła żadnych uwag.
Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.
Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.
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Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany Statutu Powiatu Zambrowskiego i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr VII/60/19 w sprawie zmiany Statutu Powiatu Zambrowskiego została 

podjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”.

Ad. 6q Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Spraw Społecznych

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poinformował, że radny 

p. Stanisław Rykaczewski złożył rezygnację z pracy w tej komisji. Poprosił o zgłaszanie 

pytań i uwag dotyczących projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych 

i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr YII/61/19 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Zdrowia, 

Rodziny i Spraw Społecznych została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6r Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem tub zarządzającym jest Powiat 
Zambrowski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania przed Sesją projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 

Zambrowski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. Poprosił o zgłaszanie 

pytań i uwag dotyczących projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 
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lub zarządzającym jest Powiat Zambrowski oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr VII/62/l 9 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Zambrowski oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków została podjęta jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach ogłosił 10 minutową przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 1O50.

Ad. 7 Informacja o wynikach kontroli Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska 
w Białymstoku Delegatura w Łomży

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację o wynikach kontroli Wojewódzkiego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska w Białymstoku Delegatura w Łomży. Poinformował, że 

była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja o wynikach kontroli Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w 

Białymstoku Delegatura w Łomży została przyjęta przez aklamację.

Ad. 8 Informacja na temat funkcjonowania Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Zambrowie

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację na temat funkcjonowania Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Zambrowie. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia 

Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji o 

przedstawienie opinii.
Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację
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Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.
Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja na temat funkcjonowania Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Zambrowie została przyjęta przez aklamację.

Ad. 9 Informacja z działań zawartych w Powiatowym Programie Poprawy Życia 
Społecznego i Zawodowego Osób Niepełnosprawnych za 2018 rok

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację z działań zawartych w Powiatowym Programie 

Poprawy Życia Społecznego i Zawodowego Osób Niepełnosprawnych za 2018 rok. 

Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja z działań zawartych w Powiatowym Programie Poprawy Życia 

Społecznego i Zawodowego Osób Niepełnosprawnych za 2018 rok została przyjęta przez 

aklamację.

Ad. 10 Sprawozdanie z realizacji za rok 2018 Programu profilaktycznego w zakresie 
promowania i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do 
dzieci zagrożonych przemocą w rodzinie w powiecie zambrowskim na lata 2013 - 
2018

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z realizacji za rok 2018 Programu 

profilaktycznego w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych 

w stosunku do dzieci zagrożonych przemocą w rodzinie w powiecie zambrowskim na lata 

2013 - 2018. Poinformował, że było ono przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny 

i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionego 
sprawozdania.
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Uwag dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z realizacji za rok 2018 Programu profilaktycznego w zakresie 

promowania i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci 

zagrożonych przemocą w rodzinie w powiecie zambrowskim na lata 2013 - 2018 zostało 

przyjęte przez aklamację.

Ad. 11 Sprawozdanie z realizacji za rok 2018 Programu przeciwdziałania przemocy 
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2014 - 2020

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z realizacji za rok 2018 Programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2014 - 

2020. Poinformował, że było ono przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i 

Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionego 

sprawozdania.

Uwag dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z realizacji za rok 2018 Programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2014 - 2020 zostało przyjęte przez 

aklamację.

Ad. 12 Sprawozdanie z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych w Powiecie Zambrowskim w 2018 roku

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z realizacji Powiatowej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Zambrowskim w 2018 roku. 

Poinformował, że było ono przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionego 

sprawozdania.

Uwag dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.
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Sprawozdanie z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Zambrowskim w 2018 roku zostało przyjęte przez aklamację.

Ad. 13 Informacja z działalności Spółki Szpital Powiatowy w Zambrowie Sp. z o.o. w 2018

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację z działalności Spółki Szpital Powiatowy w 

Zambrowie Sp. z o.o. w 2018. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji o 

przedstawienie opinii.
Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Pan Bogusław Dębski - Prezes Spółki Szpital Powiatowy w Zambrowie Sp. Z o.o. na 

prośbę radnego p. Stanisława Rykaczewskiego poinformował, że szpital realizował program 

inwestycji i remontów zgodnie z zatwierdzonym planem w oparciu o środki własne, powiatu 

oraz Gminy Zambrów. Ponadto szpital czynił przygotowania i starania w zakresie ubiegania 

się o środki z programów operacyjnych. Wykonał i przyjął do eksploatacji lądowisko dla 

helikopterów wraz z zagospodarowaniem przyległego terenu (wymiana kanalizacji sanitarnej 

i modernizacja drogi dojazdowej) oraz Izbę Przyjęć, rozbudowaną na potrzeby SOR. 

Inwestycja była finansowana z POIiŚ, pożyczki z WFOS, środków powiatu oraz szpitala. 

Aktualnie trwa końcowe rozliczenie z IZ tzn. z Ministerstwem Zdrowia umowy o wartości ok. 

5,8 min zł na budowę i doposażenie szpitala w celu stworzenia warunków do powstania SOR 

i lądowiska dla helikopterów. W trakcie wykonawstwa jest projekt, obejmujący remont 

poradni AOS, przygotowanie do otwarcia dodatkowych poradni, połączone z całościową 

modernizacją parteru budynku szpitala i wymianą aparatu RTG w oparciu o umowę z IZ 

RPOWP. Szpital realizuje jednocześnie rozpoczęty w IV kw. projekt modernizacji Oddziału 

Gin. - Położniczego oraz Oddziału Pediatrycznego w oparciu o umowę z IZ RPOWP, 

dedykowaną leczeniu dzieci, położnictwu i ginekologii. Szpital realizował i obecnie 

kontynuuje wspólnie z partnerami Białostockim Centrum Onkologii i Szpitalem Ogólnym 

w Wysokim Mazowieckim projekt z RPOWP w zakresie badań profilaktycznych jelita 

grubego. Były ponadto wykonywane remonty bieżące, przeglądy i naprawy sprzętu oraz 

zakup samochodu dostawczego, sfinalizowany z pomocą Gminy Zambrów. Wiele wydatków 

majątkowych, w tym napraw urządzeń wynikało z tytułu intensywnej eksploatacji sprzętu.

W roku 2018 Spółka kontynuowała przygotowania do procesu akredytacji. Zgłosiła się do 
procesu akredytacji w ramach projektu prowadzonego przez Centrum Monitorowania Jakości w 
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Służbie Zdrowia, współfinansowanego ze środków UE. Projekt CMJ współfinansowany jest ze 
środków UE w ramach EFS. Szpital został wybrany do szkolenia i przygotowania akredytacji 
przez Centrum a w marcu 2018r. podpisał stosowną umowę. Szkolenie i proces akredytacji będzie 
odbywał się za symboliczną odpłatnością, choć opłaty zostaną zwiększone, jeśli jednostka nie 
przejdzie pomyślnie tego procesu. Ze względu na przygotowania do akredytacji spółka 
zwiększyła zatrudnienie o dwie osoby. W związku z procesem akredytacji spółka dokonuje 
przeglądu świadczonych usług oraz wewnętrznej organizacji działalności, czego spodziewanym 
wynikiem będzie poprawa jakości usług.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja z działalności Spółki Szpital Powiatowy w Zambrowie Sp. z o.o. w 2018 

została przyjęta przez aklamację.

Ad. 14 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu wraz z informacją 
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2019 
roku

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu wraz z 

informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2019 

roku. Powiedział, że była ona przedmiotem posiedzeń Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła informację przez 

aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu wraz z informacją o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2019 roku została 

przyjęta przez aklamację.

Ad. 15 Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zbigniew Jach powiedział, że odpowiedzi na 

zapytania były udzielone we wcześniejszych punktach posiedzenia.
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Ad. 16 Wnioski i oświadczenia radnych

Pan Krzysztof Czajkowski wystąpił z wnioskiem o zamontowanie światła pulsującego 

w miejscowości Rutki na skrzyżowaniu drogi powiatowej z drogą wojewódzką w okolicach 

remizy, ponieważ w tym miejscu bardzo często dochodzi do wypadków drogowych.

Pan Michał Krajewski wystąpił z wnioskiem o odkrzaczenie drogi Wądołki - 

Czartosy, ponieważ jest tam słaba widoczność i obecny stan stanowi zagrożenie 

bezpieczeństwa drogowego.

Pan Wacław Krajewski wystąpił z wnioskiem o odkrzaczenie drogi Nr 2036B, 

ponieważ jest tam słaba widoczność i jest to niebezpieczne.

Ad. 17 Sprawy różne

W pkt. 17 „Sprawy różne” nie zgłoszono żadnych uwag.

Ad. 18 Zakończenie obrad

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

p. Zbigniew Jach podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach VII 

Sesji i zakończył posiedzenie Rady Powiatu Zambrowskiego.

(materiały w załączeniu)

Przewodniczący Rady 
|\

. Kalinowska

PRZEWODNI* ZZACY RADY

ZbidniejzJudL

24


